
Protokoll fört vid årsmötet för Småkulla Släktförening, 2014-03-10 

Närvarande 27 medlemmar. 

   § 1                                                                                  
Ordförande Gunnar Bergenkull hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
   § 2 
Kallelsen till årsmötet godkändes. 
 
   § 3 
Dagordningen genomlästes och godkändes. 
 
   § 4 
Att leda dagens förhandlingar valdes Gunnar Bergenkull. 
 
   § 5 
Till vice ordförande valdes Leo Erenmalm. 
 
   § 6 
Till sekreterare vid årsmötet valdes Martin Krook. 
 
   § 7 
Att justera dagens protokoll valdes Jonathan Wahlström och Camilla Erenmalm. 
 
   § 8 
Årsberättelsen för 2013 föredrogs av ordföranden och lades till handlingarna. 
 
   § 9 
Under kaffepausen hade deltagarna möjlighet att läsa igenom balans- och resultaträkningen 
för år 2013. Efter en stunds samtal med frågor som klargjordes, lades denna till handlingar-
na. 
   § 10 
Leo läste upp revisorernas revisionsberättelse där det framkom att revisorerna tillstyrkte att 
resultaträkning och balansräkning för verksamhetsåret 2013 fastställs. 
 
   § 11 
Gunnar redogjorde för 2014 års budgetförslag, med ändringen att ta med fiber till husen 
skall med i budgetförslaget, detta skall dock justeras med hyran. Hyrans justering pga indrag av 
fiber ligger på 367/månaden i 60 månader. 
Justering av försäkringen skulle vara från 18 705 till 26 248 
Hyror diskuterades också, är de marknadsmässiga? De är lika de som de tog vid Slakthuset i 



Gamlestaden. Styrelsen skall också undersöka om det finns fler företag att hyra ut till. Med 
dessa ändringar godkändes budgetförslaget. 
 
   § 12 
Årsmötet beslutade i enlighet med revisorernas förslag ansvarsfrihet för styrelsen för 2013 
års förvaltning. 
 
   § 13 
Till ordförande för år 2014 valdes Sören Larsson. 
 
   § 14 
Till viceordförande för år 2014 valdes Leo Erenmalm. 
 
   § 15 
I tur att avgå från styrelsen var Lars Bjerhem och Fredrik Virtanen, båda ordinarie samt sup-
pleanterna Ellinor Bergenkull, Ulf Erenmalm, Elisabet Gustavsson samt Lena Wedlin. Samt-
liga valdes på två år förutom Lars Bjerhem som ersätts av Leo Erenmalm och Fredrik Vir-
tanen som ersätts av Ann Charlotte Lindbeck. Kvarstående till årsmötet 2015 är ordinarie 
ledamöterna Gunnar Bergenkull, Jarl Erenmalm, Martin Krook, Sören Larsson, samt supple-
anterna David Bjerhem och Mikael Virtanen 
 
   § 16 
Till revisorer för år 2014 valdes Göran Bjerhem och Ingrid Erenmalm. 
 
   § 17 
 
Redovisning av medlemmarnas röstning angående försäljning av Småkulla: 
Detta var ett princip beslut för försäljning eller mot försäljning. 
Resultatet blev 3-3 
Eskils gren – för försäljning 
Einars gren – för försäljning 
Eriks gren – för försäljning 
Alexs gren – mot försäljning 
Davids gren – mot försäljning 
Ernst gren – mot försäljning 
 
Då det blev lika, 3—3, ligger det i ordförandes hand att besluta om det blir försäljning eller 
inte. Småkullas Släktförenings ordförande beslutade att det inte blir någon försäljning. 
 
 
 



 
 
 
   § 18 
Övriga frågor. 
Skrivelse: Det har inkommit en skrivelse från Mona Runfors Matsson om medlemmars för-
måga eller oförmåga att hjälpa till i verksamheten i Småkullas släktförening. 
Årsmöte: Ingrid vill att årsmötet skall hållas på en helgdag och inte på en vardag, detta för 
att de som bor långt bort skall kunna vara med. Årsmötet beslutade att nästa årsmöte skall 
vara på en lördag. 
Valberedning: Det diskuterades om att tillsätta en valkommitté och hur många det skall 
vara. Årsmötet beslutade att den framtida valkommittén skall vara 3 personer och de skall 
komma från Erik, David och Ernst gren, dock vilka det blir är en senare fråga. 
Protokoll: Det lades fram ett förslag att styrelsen skall lägga ut styrelserapporter på hemsi-
dan då skall protokollen skyddas av en kod. 
Arbetsdagar:  Styrelsen skall bli bättre på att informera då det är arbetsdagar så att fler kan 
boka in detta och hjälpa till. 
Foton: Foton från kalaset skall läggas på ett USB-minne och skickas till respektive gren. 
Investering: Det framkom att badrummet på övervåningen måste renoveras och detta skall 
göras innan 2016. 
Gemensamhetsdagar: Det diskuterades om gemensamhetsdagar och vad för olika aktivite-
ter man kan göra tillsammans på dessa dagar 
Arbete: Leo Erenmalm tackade styrelsen för bra jobb under året. 
 
   §19 
 
Gunnar tackade alla närvarande för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet   Justerat 
 
______________________________________   ___________________________________ 
Martin Krook, sekr.   Gunnar Bergenkull, ordf. 

 
Justerat 
 
______________________________________      ___________________________________ 
Jonathan Wahlström    Camilla Erenmalm 

 
______________________________________ 
 
 


